
ЗВІТ
про діяльність депутата Слобожанської селищної ради Дніпровського

району по одномандатному виборчому округу №4
Засадної Ольги Олександрівни у 2019 році

Відповідно до ч. 2 ст. 2 Закону України «Про статус депутатів місцевих рад» депутат
місцевої ради як представник інтересів територіальної громади, виборців свого виборчого
округу зобов'язаний виражати і захищати інтереси відповідної територіальної громади та її
частини - виборців свого виборчого округу, виконувати їх доручення в межах своїх
повноважень, наданих законом, брати активну участь у здійсненні місцевого
самоврядування.

Відповідно до ч. 1 ст. 16 Закону України «Про статус депутатів місцевих рад»
депутат місцевої ради періодично, але не рідше одного разу на рік, зобов'язаний звітувати
про свою роботу перед виборцями відповідного виборчого округу, об'єднаннями громадян.

Я, Засадна Ольга Олександрівна, 14.08.1987 року народження, працюю на посаді
юрисконсульта ТОВ «МБК «Україна-Канада».

Член постійної комісії Слобожанської селищної ради Дніпровського району з питань
містобудування, будівництва, земельних відносин та охорони навколишнього природного
середовища.

Інформація про діяльність депутата у Слобожанській селищній раді
Дніпровського району та її органах у 2019 році:

- відвідала 8 із 9 сесій Слобожанської селищної ради;
- відвідала 7 із 8 засідань постійної комісії з питань містобудування,

будівництва, земельних відносин та охорони навколишнього природного середовища.

Інформація про діяльність депутата на виборчому окрузі та про напрямок
використання бюджетних коштів на виконання програми доручень виборців:

Протягом 2019 року мною, як депутатом Слобожанської селищної ради , було
проведено 12 прийоми громадян округу.

Прийом громадян здійснювався за адресою: смт Слобожанське, вул. Харківська,
буд.32.

Трьом громадянам, які звернулись, було надано матеріальну допомогу, як
незахищеним верствам населення.

До Слобожанської селищної ради неодноразово направлялись депутатські звернення
щодо приведення території  між пров.Самарським та пров. Меліоративним до належного
стану та облаштування дитячого або спортивного майданчика. Було проведено покос
бур’янів, видалено порослі, ліквідовано стихійне звалище. У березні 2020 року буде
розглянуто питання щодо надання коштів з вільного залишку щодо остаточного планування
території та ліквідації захоронень стихійного звалища.

На виконання звернення мешканців СК «Антей», було вирішено питання щодо
технічного обслуговування мереж освітлення та заміни світильників вуличних мереж
освітлення по вул.Абрикосова, вул.Бузкова, вул.Вишнева, вул. Липова та пров.Кленовий.

Загалом за даний період роботи депутата вирішено 100% звернень громадян.

Депутат О.О. Засадна


